
PROTOKÓŁ NR 53/2014 
Z OBRAD LIII SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 28 MAJA 2014 ROKU 
 
 

W obradach udział wzięli:  
 
- radni zgodnie z załączoną listą obecności 
- sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności 
- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński 
- Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk 
- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska 
 
Porządek obrad : 
 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum  
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Sochaczew 
4. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Sochaczew- fragment wsi Czerwonka-Parcel 
5. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania taryfy za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków dla gminnego Zakładu 
Gospodarki Komunalnej ,. 

6. Przyjęcie protokołu z LII Sesji Rady Gminy Sochaczew 
7. Sprawy różne 
8. Zakończenie obrad LIII Sesji Rady Gminy Sochaczew 

 
 
AD. 1 
 
W obradach wzięło udział 14 radnych , co stanowi quorum przy którym Rada może 
obradować i podejmować uchwały  
 
AD. 2 
 
 Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński  przedstawił porządek obrad LIII 
Sesji Rady Gminy Sochaczew . Zaproponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie . 
Pan Przewodniczący Rady Gminy zaproponował , aby udzielić głosu Pani Monice 
Gadzińskiej z „ Echa Powiatu „   , która poinformuje o  przeprowadzanym konkursie na 
sołtysa  
 
Pani Monika Gadzińska poprosiła sołtysów , aby wpisali się na listę , jeśli chcą coś napisać . 
 
O udzielenie głosu poprosiła Pani Elżbieta Kobierecka  i poprosiła  Pana Wójta o wyjaśnienia 
na temat uchwały dotyczącej przejęcia gruntów od Jednostki Wojskowej w Bielicach .  
Pani Kobierecka zapytała Pana Wójta , czy te grunty ( 394 hektary ) przejmowane od 
jednostki przeznaczone będą pod schronisko  
 
Pan  Wójt wyjaśnił , ze uchwała ta dotyczy przejęcia gruntów pod lotnisko cywilne . 
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O udzielenie głosu poprosił Pan Sławomir Sokołowski i wyjaśnił , że rada podjęła uchwałę w 
której wyraziła wolę przejęcia tych gruntów , ale nie wyrażała zgody na przejęcie tych 
gruntów  i z tego co wie , to lotnisko w Bielicach przejęte jest przez Szkołę Orląt z Dęblina do 
ćwiczeń dla lotników . 
 
AD. 3 
 
Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy przedstawiła Skarbnik 
Gminy Pani Alicja Ziółkowska  
 
O udzielenie głosu poprosił Pan Sławomir Sokołowski i stwierdził , że pomiędzy informacją 
przedstawioną tydzień temu na komisji , a informacją przedstawiona na sesji są różnice w 
zapisach , dochody są umieszczone , a nie ma wydatków . 
 
Pani Skarbnik wyjaśniła  , gdzie umieszczone są wydatki . 
 
W związku z tym , że nie było więcej pytań Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił 
radnych o przystąpienie do głosowania  . 
 
- W głosowaniu wzięło udział 14 radnych na 14 obecnych na sesji    
- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  
 
WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LIII/268/2014 w sprawie 
wprowadzenia zmian w budżecie gminy Sochaczew na 2014 rok . 
 
AD. 4 
 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Sochaczew dla fragmentu wsi Czerwonka-Parcel 
przedstawiła Pani Zofia Wachowska ( uchwała w załączeniu do protokołu )  
 
W związku z tym ,że nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały radni przystąpili 
do głosowania 
- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych na 14 obecnych na sesji 
- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych 
 
WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LIII/269/2014 w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Sochaczew dla fragmentu wsi Czerwonka-Parcel 
 
AD.5 
 
Projekt uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania taryfy za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę przedstawił Pan Wojciech Ćwikliński  
 
Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił o zadawanie pytań  
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W związku z tym , że pytań nie było Pan Przewodniczący poprosił radnych o przystąpienie do 
głosowania w sprawie przedstawionej uchwały  
 
- w głosowaniu wzięło udział 14 radnych na 14 obecnych na sesji 
- za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych  
 
WNIOSEK 
Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LIII/270/2014 w sprawie 
przedłużenia czasu obowiązywania taryfy za zbiorowe zapatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków  dla GZGK.   
 
AD.6 
 
Pan Sławomir Sokołowski stwierdził , że z protokołu  z ostatniej sesji  wynika , że dwukrotnie 
wspominał o kanalizacji , ale nie znalazł stanowiska Pana Wójta w tej sprawie . Odnośnie  
naprawy drogi Płockiej , to w protokole jest zapis , że droga zostanie naprawiona wtedy , gdy 
zostaną zakończone prace kanalizacyjne .  
Pan Sokołowski powiedział ,żeby zmienić zapis tego zdania bo naprawa drogi powinna być   
inaczej wykonana . 
O udzielenie głosu poprosił Pan Brodowski i powiedział , że uwagi do protokołu mogą być 
zapisane w protokole z dzisiejszej sesji , odnośnie poprawienia stanu drogi , to naprawa tej 
drogi powinna być wykonana przez firmę , która wykonywała kanalizację . 
 
Pan Przewodniczący Rady Gminy zaproponował , aby uwagi zgłoszone przez Pana 
Sokołowskiego dopisać do protokołu z bieżącej sesji  
                                                                           
Pan Krakowiak Gabriel poparł wniosek zgłoszony przez Pana Sokołowskiego i stwierdził , że 
Pan Sokołowski zgłaszał to jako wniosek formalny . 
 
Pan Przewodniczący Rady Gminy zaproponował , aby w protokole zapisać wniosek 
zobowiązujący Urząd Gminy : 
WNIOSEK: 
Zobowiązujemy Urząd Gminy , aby dopilnował , żeby droga Płocka oddana była do 
użytku w należytym porządku .  
 
AD. 7  
 
W sprawach różnych głos zabrali : 
 
Pan Grabowski Zbigniew zapytał się o drogę na Czerwonce –Parcel , bo doły są nadal , a 
przepusty są pozawalane . 
 
Pan Misiak Stanisław stwierdził ,że pobocza drogi powinny być wysypane drobnym 
kamieniem ,  bo jeśli są grubym , to źle się jeździ . 
 
Pani Blanka Krzemińska poprosiła , aby powiat dokończył robić podjazdy na drodze 
powiatowej w Bielicach. 
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Pani Irena Pastuszko zgłosiła uwagi do odbioru śmieci wielkogabarytowych , bo ludzie 
przywieźli o wiele więcej śmieci niż mogło zmieścić się w kontener. 
 
Pan Sławomir Zieliński poinformował , że przychodzi do niego młodzież z Żukowa i skarży 
się że nie ma gdzie grać , nie mają się gdzie podziać , bo szkoła jest po południu zamknięta .  
Młodzież prosiła , aby chociaż w niedzielę lub w sobotę mogli porzucać do kosza , kiedy 
parking jest pusty . 
Pan Zieliński zaproponował ,aby zamontować chociaż jeden kosz. 
 
Pani Offerczak Józefa poprosiła o naprawienie drogi . 
 
Pani Dymkowska poinformowała ,że na Kuznocinie istnieje problem dotyczący wywozu 
śmieci na prywatną działkę , oprócz ziemi z budowy na teren działki wywożone są inne 
śmieci . 
 
Pan Wojda podziękował Panu Ćwiklińskiemu za załatwienie dodatkowych pojemników na 
śmieci wielkogabarytowe , bo dzięki temu odebrano tyle śmieci jak nigdy dotąd. 
 
Odpowiedzi na zgłaszane uwagi udzielił Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński 
 
W sprawie kanalizacji Pan Wójt wyjaśnił ,że wcześniej planowano wybudowanie dwóch 
zlewni nieczystości , ale miasto bardzo rozbudowało sieć kanalizacyjną i przybliżyło się 
bardzo do gminy , więc dla Kątów , Rozlazłowa opracowano dokumentację na przyłączenie 
się do kanalizacji miejskiej. Na zebraniu zorganizowanym w Kątach okazało się , że zmieniła 
się koncepcja , gdyż mieszkańcy  chcieliby aby wybudować własną oczyszczalnię , bo płaty 
za kanalizacje w mieście są bardzo wysokie . Odnośnie zagospodarowania nieczystości , to 
będziemy się zastanawiać , czy zbierać nieczystości z jednej części gminy( Janówka , 
Czerwonki , Kuznocina ) i przerzucać je do własnej oczyszczalni , czy przerzucać je do 
oczyszczalni miejskich . Odbieranie nieczystości do własnej oczyszczalni byłoby możliwe 
dopiero za około 3 lata . 
-  Droga koło BP będzie naprawiana , nie powinna już więcej osiadać , chociaż grunt jest 
trudny .  
- O podjazdach  na Bielicach będziemy pamiętać  
- W szkole w Żukowie będzie zrobiony  plac zabaw , może pomyślimy o zamontowaniu 
jakichś koszy ,  będzie możliwość korzystania z boiska 
- marzy nam się poprawienie poboczy drogi w Rozlazłowie . Chcemy przygotować drogi  
poprzez  poszerzenie poboczy , aby w przyszłości mogły być pokryte asfaltem . 
Pan wyjaśnił sprawę przejęcia gruntów od jednostki w Bielicach z przeznaczeniem ich pod 
małe lotnisko .Wojsko może jedynie wydzierżawić nam te grunty na 30 lat . Na razie nie ma 
nikogo , kto chciałby zainwestować i coś zrobić na gruntach , na które umowa najmu byłaby 
na 30 lat  . Wojsko nadal chce korzystać z lotniska w Bielicach i w czerwcu do jednostki w 
Bielicach przychodzą studenci z Dęblina . 
 
Pani Sekretarz wyjaśniła , że jeśli wyznaczony jest termin odbioru śmieci 
wielkogabarytowych na danej wsi , to na ten dzień , do konkretnej godziny powinny być 
dostarczone wszystkie śmieci wielkogabarytowe 
 
Pan Nowak zapytał , czy w okresie wakacyjnym nie można podstawić jeszcze tych dużych 
pojemników  
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Pani Sekretarz wyjaśniła , że zgodnie z umową podpisaną z Remondisem odbiór śmieci 
wielkogabarytowych jest dwa razy w roku. 
 
Pan Brodowski przypomniał o projekcie na rozbudowę szkoły w Kątach. 
 
Pan Sokołowski powiedział , że mieszkańcom , którzy mieszkają przy ulicy Płockiej należy 
proponować przyłączenie się do kanalizacji miejskiej . Odnośnie osiedli na Kątach , Altance , 
to należy pomyśleć o własnej kanalizacji , na komisjach należy wypracować koncepcję 
odnośnie kanalizacji , trzeba spotkać się z osobami decyzyjnymi , z Panem Krupą . 
 
Pan Przewodniczący rady Gminy stwierdził, że mieszkańcy nie chcą się przyłączać do 
kanalizacji w mieście , bo u nas cena wody jest niższa i liczą , że cena za kanalizację też 
będzie niższa .  
 
Pan Wojda stwierdził , że nie można zmuszać naszych mieszkańców , aby przyłączali się do 
kanalizacji w mieście . 
 
Pan Sitarski Zbigniew przypomniał , że kiedyś była wykonana koncepcja kanalizacji gminy i 
zaproponował aby do tego tematu wrócić , w tym roku przed wyborami w sprawie kanalizacji 
nie uda się nic zrobić , bo kanalizacja będzie kosztować . 
 
Pan Wójt wyjaśnił , że zbierane są oferty na projekt rozbudowy w szkoły w Kątach bo  
uczniów w tej szkole przybywa , a sal lekcyjnych brakuje  , warto się pokusić o jak 
najszybszą nadbudowę szkoły w Kątach . 
 
Pan Maciejski stwierdził , że w pierwszej kolejności musi być zrobiony Mokas 
 
Pan Wójt stwierdził ,że 1 września powinno udać się spotkać w odremontowanej szkole w 
Mokasie , natomiast nadbudowa szkoły w Kątach to przyszły rok . 
 
  Pan Przewodniczący rady Gminy stwierdził , że jest to temat przyszłości , ale trzeba dać 
szansę rozbudowy szkoły i możliwość zaprojektowania rozbudowy przez projektantów . 
 
Pan Zbigniew Grabowski podziękował Panu Wójtowi , Pani Skarbnik i radnym za 
dokończenie dachu na szkole w Gawłowie  
 
Pani Otylia Muszyńska podziękowała za podjęcie decyzji o rozbudowie szkoły w Kątach , bo 
w tym roku przyjmowane są do szkoły dzieci tylko z obwodu szkolnego . 
 
Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził , że należałoby pomyśleć o takiej rozbudowie 
szkoły , która w przyszłości pomieściłaby i 800 uczniów  
 
AD. 8  
Obrady LIII Sesji Rady Gminy Sochaczew zakończono o godz. 1150 
 
 
 Protokołowała        /-/ Czesław Ćwikliński 
Wiesława Dałkiewicz      Przewodniczący Rady Gminy 
 


